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Innkalling til driftsstyremøte Smestad skole 

 

25/22 Godkjenning av innkalling 

Innkallingen godkjent. 3 representanter hadde meldt forfall, en vara fra ansatte 

møtte, ingen vara fra politisk oppnevnte kunne stille. Driftsstyret var likevel 

beslutningsdyktig.  

26/22 Godkjenning av protokoll fra 15.05.2023 

Protokoll fra møte 15.05.2023 godkjent 

27/22 Oppstart 2023/24 

Rektor orienterer om oppstart på skoleåret 2023/24 på Smestad skole: 

• Skolestart har mirakuløst nok skjedd i år igjen 

• Personalsituasjonen er bra og stabil. Stort sett alle på plass på alle trinn og 

avdelinger. Tre nye lærere i år, og flere nye skole- og SMAKS-assistenter 

(som vanlig). 

• Ledelsesressursen er meget tynn, og det vil merkes at administrasjonen er 

mindre i år.  

• Foreldremøter har begynt, og møtene for 1. og 7. trinn er allerede avholdt. 

De andre gjennomføres framover, før høstferien. 

• Skolen har mottatt tilskudd til trykte læremidler, slik regjeringen 

annonserte i vår. Dette er en engangssum på 189 pr elev, som ikke er all 



verden, men som er et godt supplement. Smestad har prioritert 1-4 (norsk 

og matematikk) 

• Oslo kommune ønsker å vise at de prioriterer arbeid mot mobbing. FAU og 

elevråd får 20 000 hver til tiltak mot mobbing. Representantene diskuterte 

tematikken, og det ble referert fra bydelen at det generelt er stor 

bekymring for utviklingen på sosiale medier og ordbruk blant unge. Rektor 

tar tilskuddet videre til disse instansene.  

• I forbindelse med punktet over ble det også tatt opp det positive med å 

arrangere fellesturer for elever, slik som leirskole. Rektor bekreftet at dette 

er positive tiltak, men at skolen ikke organiserer mer enn en slik felles 

overnattingstur i løpet av skoleløpet. Foreldrerepresentantene tok opp 

utfordringen med å få med alle elevene om foresatte organiserer slike 

turer/opplevelser utenom skolen. Gratisprinsippet er viktig, og gjør at 

mange foreldreinitiativ blir problematiske. 

• Skolen opplevde hærverk første helgen etter skolestart. To elever hadde 

knust en rute, og kommet seg inn i gangene. Rektor redegjorde for 

konsekvensene.  

28/22 Orientering om klager iht årlig rutine 

• Kort gjennomgang av klager på skolen for skoleåret 2022/23 (se vedlegg) 

• Angående skyss: Rektor viste til at saksbehandlingen knyttet til søknader om 

skoleskyss for førstetrinnselever uføres på skolen, men etter anvisning fra 

Utdanningsadministrasjonen sentralt. Det vil trolig komme flere klager 

knyttet til dette inneværende skoleår, noe som kommer til å kreve 

administrative ressurser fra skolen. Rektor informerte om at det nok likevel 

ikke kommer til å bli endringer i praksis fra kommunens side i denne saken.  

• Angående klager på læringsmiljø: Driftsstyret tok opp saker i media om at 

lærere føler seg rettsløse i møte med foresatte og elever som har en 

subjektiv følelse av å være krenket. Rektor bekreftet at Opplæringsloven 

§9a er utfordrende, og nærmest umulig å oppfylle på en god måte.  

• Angående skoleplass: Rektor ble bedt om å gi informasjon om hvorfor skolen 

har en streng praksis i forhold til foresattes ønsker om å bytte klasse, særlig 

i forkant av førstetrinn. Rektor refererte kort til kriterier, og poengterte at 

skolens erfaring uansett er at elever finner seg til rette i den klassen de 

havner i. Rektor og lærerrepresentant informerte også om 

Velkomstklassene, og sammensetningen der. Pr i dag er det relativt få elever 

i hver klasse, mens det i vår ble gitt flere avslag på plass her. Antallet elever 

i disse klassene kan variere ganske mye.  

29/22 Økonomisk status  

Kort gjennomgang av økonomisk status, vedlegg i form av skriftlig notat og foreløpig 

månedsrapport.   

• Økonomisk situasjon pr i dag: rektor viste til notatet, der skolen mener at 

det vil være mulig å komme i balanse for dette skoleåret. Det gjenstår 

selvsagt mye før året avsluttes, og marginene er små. Det vil være svært 

uheldig om skolen nok et år går med underskudd, og rektor vil ha svært 

vanskelig med å forklare dette oppover i systemet.  



• Økonomien på SMAKS er pr i dag i balanse. På forespørsel informerte rektor 

om at usikkerheten som ligger i hvordan gratis halvdagsplass også for 4. 

trinn ville slå ut, foreløpig ikke har slått ut i negativ økonomisk utvikling.  

• Rektor poengterte det faktum at skolens økonomi reddes ved større 

reduksjoner i administrative kutt (på opptil 1,5 stilling). Dette vil merkes 

gjennom mindre oppfølging.  

• Det ble stilt spørsmål om mindre klassestørrelser gir bedre læring, og 

rektor redegjorde kort fra forskning på dette, både fra Norge og USA. 

Forskningen viser at lærere ofte rapporterer om en bedre hverdag, men at 

det (dessverre) ikke er ut til å ha noen påvirkning på elevenes 

læringsutbytte.  

 

Driftsstyret tok den korte økonomiske gjennomgangen til etterretning.  

 

30/22 Eventuelt 

• Skolemiljøutvalg: Svært få skoler i Ullern bydel har fungerende 

skolemiljøutvalg, slik reglene sier at alle skoler skal ha. Fra neste år vil det 

bli oppnevnt representanter til skolemiljøutvalg. Rektor informerte om hvor 

dårlig dette forumet har fungert siden starten i 2007, men er klar over at 

dette er et krav. Det vil bli oppnevnt skolemiljøutvalg på Smestad i 2024. 

 

 

Referent 

Anton Rygg, rektor og sekretær for DS 

 

 


